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Abstract (en)
To prevent the motorway traffic passing the scene of an accident from slowing down, a masking curtain is erected temporarily on the central safety
barrier of the rail or low wall type. This portable curtain consists of PVC tarpaulins (1) provided with eyelets (2) for installing them on aluminium
profiled sections (4) fitted with rubber fasteners (3). The profiled poles (4) are slid into the U-shaped profiled sections which support the rails or
attached by means of aluminium stirrups (6) which fit over the top of a central barrier (8), to which they are secured by wing bolts (7).

Abstract (fr)
Pour éviter un ralentissement du traffic autoroutier croisant le lieu d'un accident, un rideau-masque est mis en place temporairement sur la barriere
de sécurité centrale, a lisses ou du type muret. Ce rideau portatif est constitué par des baches (1) en PVC munies d'oeillet (2) pour mise en place
sur des profilés (4) d'aluminium éqyipés d'attaches (3) en caoutchouc. Les profilés-poteaux (4) sont glissés dans les profilés en U (5) porteurs des
lisses, ou sont fixés au moyen d'étriers (6) en aluminium adaptés a chevaucher le haut d'un muret central (8) et a y étre maintenus serrés par des
boulons papillon (7).
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